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Z A P I S N I K 
 
11. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 7. januarja 2016 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov Občinskega sveta prisotnih 32 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Polka Bošković, Aleš Bržan, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan 

Glamočić, Olga Franca, Damian Fischer, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, Marko Kocjančič, 

Darija Krkoč, Milojka Lahajnar – Špacapan, Marin Marasovič, Tina Mojškerc, Anja Pečič, 

Patrik Peroša, Slobodan Popović, Nevijo Pucer, Kristina Radovčić, Alberto Scheriani, Tomaž 

Slavec, Mario Steffè, Barbara Strmole, Tjaša Škerlič, Marko Štrkalj, Maja Tašner Vatovec, 

Bojan Tavčar, Narciso Urbanaz, Vlasta Vežnaver in Dragica Vrkič Kozlan.  

 
Opravičeno odsotna je bila: Mojca Hilj Trivič 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, vodje uradov občinske 
uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in 
novinarji. 

 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 30 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i    r e d : 
 

1. Potrditev zapisnika 10. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 
22/12-2015 

1 
PREDLOG 



 
2. - Predlog odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2016 – prva obravnava s         

predlogom za skrajšani postopek 
 
- Predlog sklepa o letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem  

Mestne občine Koper za leto 2016 
 

3. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 22/12-2015 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (32 prisotnih – 30 za, 0 proti) zapisnik 10. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 22. decembra 2015 v predloženem 
besedilu. 
 

Ad 2 
 
PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2016 – PRVA 

OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
in 

PREDLOG SKLEPA O LETNEM NAČRTU RAVNANJA S STVARNIM IN FINANČNIM 
PREMOŽENJEM MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2016 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. Prejeli so tudi spremembe in dopolnitve predloga 
proračuna in  predloga odloka o proračunu. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- vsem odborom, 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
Gradivo je bilo posredovano Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
Gradivo je obravnaval tudi Nadzorni odbor. 
 
POROČEVALKI:  
   

- kot predstavnici predlagatelja: 
dr. VILMA MILUNOVIČ, vodja Urada za finance in računovodstvo in  
MELITA OSVALDIČ, vodja Urada za nepremičnine 

 
 
Razpravljali so: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL, Marko Kocjančič, Ingrid 
Kocjančič, Olga Franca, Tomaž slavec, Aleš Bržan in Polka Bošković, člani Občinskega 
sveta. 

 



Občinski svet JE SPREJEL (32 prisotnih – 20 za, 6 proti) naslednji 

 

S K L E P 

 

1. Sprejme se Predlog odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2016 v 

prvi obravnavi. 

 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo. 

 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (32 prisotnih – 20 za, 6 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2016. 
 
 
dr. Vilma Milunovič, predstojnica Urada za finance in računovodstvo je podala 
opredelitve predlagatelja do podanih pripomb in  predlogov na predlog odloka v prvi 
obravnavi ter predstavila Predlog odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2016 za 
drugo obravnavo, ki je enak kot v prvi obravnavi. 
 
V razpravi o Predlogu proračuna Mestne občine Koper za leto 2016 v drugi obravnavi so 
sodelovali: Olga Franca, Tomaž Slavec in Polka Bošković, člani občinskega sveta. 
 
Pisne amandmaje k predlogu proračuna je vložila Polka Bošković, članica Občinskega sveta. 
 
dr. Vilma Milunovič, predstojnica Urada za finance in računovodstvo, je podala 
opredelitve predlagatelja do podanih amandmajev. 
 
Občinski svet je nato prešel h glasovanju o vloženih amandmajih. 
 
Predlagatelj predloga odloka ni podprl amandmajev, ki jih je vložila Polka Bošković, članica 
občinskega sveta, in sicer: 
 

1. Amandma  
 
Znižanje sredstev - 820.000,00 eur, namenjenih za vzdrževanje zelenic in kopališča, kjer se 
nahajajo županovi lokali. Znesek v višini 150.000,00 eur naj se znova nameni za posebno 
subvencijo za plačilo vrtca za starše 450 otrok, ki stanovanjsko vprašanje rešujejo s 
kreditom. To je tista olajšava, ki jo je župan tako hladnokrvno in po tiho ukinil lani oktobra. 
 
Občinski svet amandmaja NI SPREJEL (31 prisotnih – 12 za, 16 proti). 
 
 

2. Amandma 
 
Del sredstev predvidenih za bazenski kompleks Bonifika se nameni infrastrukturi v zaledju. 
Predvidenih 1.000.000,00 eur tako ali drugače ne zadostuje za dokončanje bazenskega 
kompleksa Bonifika. Glede na dosedanje navedbe občinarjev, da bi za dokončanje 
potrebovali cca 1.800.000,00 eur, bi posledično bilo smotrno najprej poiskati zasebnega 
partnerja in šele nato načrtovati nekaj kar v sedanjih okvirjih in dejanskem stanju ne moremo 
izpeljati. 



Predlog je, da bi del zneska v višini 200.000,00 eur namenili za pospešeno rekonstrukcijo 
občinskih cest na podeželju. 
 
Občinski svet amandmaja NI SPREJEL (31 prisotnih – 9 za, 19 proti). 
 
 

3. Amandma 
 
Tretji amandma se nanaša na pospešeno gradnjo vrtca v Dekanih. Predlaga se prenos dela 
sredstev, ki so previdena za obnovo klubskih objektov ob bazenu Žusterna, na postavko 
vrtca Dekani. Tako bi pospešeno dokončali dokumentacijo in čim prej začeli graditi ob 
tamkajšnji osnovni šoli.  
 
Glede na to, da imamo v proračunu namen dokončati projekt prenove objektov ob bazenu, - 
- 650.000,00 eur, za prenovo objektov, se zdi prenova teh objektov zdaj manj pereča kot 
prostorska stiska otrok in staršev v Dekanih, zato se predlaga, da se ta sredstva 
prerazporedijo.  
 
Občinski svet amandmaja NI SPREJEL (31 prisotnih – 8 za, 19 proti). 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (32 prisotnih – 21 za, 6 proti) Odlok o proračunu Mestne 
občine Koper za leto 2016 v predloženem besedilu.  

 
Občinski svet JE SPREJEL (32 prisotnih – 20 za, 5 proti) Sklep o letnem načrtu 
ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 2016 v 
predloženem besedilu.  
 
                                                                Ad 3 

 
VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Polka Bošković, članica občinskega sveta je predlagala, da se da besedo predsedniku sveta 
Krajevne skupnosti Škofije, ki je pojasnil, da želi predstaviti pogled izvenmestnih krajevnih 
skupnosti na proračun občine. 
 
V razpravi sta sodelovala: Aleš Bržan in Tomaž Slavec, člana Občinskega sveta. 
 
Občinski svet predloga Polke Bošković, članice Občinskega sveta NI SPREJEL (30 
prisotnih – 12 za, 16 proti). 
 
 
NOVA VPRAŠANJA IN POBUDE: 
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 
»Spoštovani, 
skladno s Poslovnikom vlagam svetniška vprašanja in prosim za celovite odgovore: 
 



1. IZGRADNJA JAVNEGA VODOVODNEGA OMREŽJA V KRAJEVNI SKUPNOSTI 
GRAČIŠČE  

 
Naselja Olika, Pisari, Šeki, Marsiči in Karli še nimajo javnega vodovodnega omrežja. Gre za 
27 gospodinjstev. Sprašujem, kdaj bodo ta gospodinjstva priključena na javni vodovod? Ali 
obstajajo projekti in kakšna je njihova vrednost?  
 
Koliko krat v letu se izvajajo kontrole pitne vode z vidika zdravstvene ustreznosti, s katero se 
sedaj oskrbujejo ta gospodinjstva in na kakšen način so gospodinjstva obveščena o stanju 
vode? Kakšni so bili rezultati meritev v letu 2015? Katere kontrole vodnih virov se izvajajo po 
naročilu MOK glede zdravstvene ustreznosti pitne vode in kje se objavljajo rezultati?  
 

2. IZGRADNJA KANALIZACIJSKEGA OMREŽJA V KRAJEVNI SKUPNOSTI 
GRAČIŠČE  

 
Prosim za podatek po naseljih, ki so 100% pokrita z javnim kanalizacijskim omrežjem in nanj 
tudi priključena, katera naselja še nimajo javnega kanalizacijskega omrežja ter kakšni so 
načrti MOK za izvedbo le-teh (po letih in po naseljih). Kateri projekti so izdelani in za katere 
investicije je že pridobljeno gradbeno dovoljenje ali je v fazi pridobivanja?  
 

3. PLAZOVI IN NARAVNE NESREČE: GUCI, KRNICA, BEZOVICA, PODPEČ – 
SANACIJA  

 
Prosim za poročilo kakšne aktivnosti so potekale v letu 2015 v zvezi z navedenimi 
posledicami naravnih nesreč. Ali so bili sklenjeni dogovori za sanacijo v letu 2016 z Direkcijo 
za ceste? Prosim za kopije zapisnikov Komisije za ugotavljanje in odpravljanje posledic 
naravnih in drugih nesreč.  
 

4. UKREPI ZA ZAGOTAVLJANJE PROMETNE VARNOSTI NA REGIONALNIH 
CESTAH R1-208/1059 IN R1-208/1060 (GRAČIŠČE, LUKINI, SOČERGA)  

 
Direkcija RS za infrastrukturo vas je 9.11.2015 z dopisom seznanila, da za realizacijo 
potrebnih ukrepov lahko MOK sama pristopi k investiciji. Podala vam je tudi predloga za 
ustrezne rešitve.  
Gre za nujne ukrepe:  
 

- ureditev steze za pešce ob državni cesti (znotraj ter izven naselja Gračišče),  
- ureditev prehoda za pešce v križišču državne ceste R1-208/1060 (bližina naselja 

Lukini), 
- ureditev prehoda za pešce na državni cesti R1-208/1060 (bližina naselja Lukini), 
- ureditev prehoda za pešce na državni cesti R1-208/1060 – bližina naselja območja 

Sočerga, 
- ureditev prehoda za pešce na državni cesti R1-208/1060 (v območju avtobusnih 

postajališč). 
 
Zanima me, kaj bo MOK v letu 2016 in 2017 izvedla od zgoraj navedenega.  
 

5. NADZORNI ODBOR MOK  
 
Skladno s 32. členom Zakona o lokalni samoupravi je delovanje NO javno. Prosim za kopijo 
zapisnikov sej NO v obdobju novega mandata 2014 – 2015 ter za zapisnike za celotni 
predhodni mandat. 
 
Zanima me, kje in kdaj so objavljeni sklici sej? Prosim za kopijo Poslovnika NO.  
 



6. STROŠKI USTAVNE PRESOJE KONCESIJSKE UREDBE ZA UPRAVLJANJE IN 
VODENJE KOPRSKEGA PRISTANIŠČA  

 
Prosim za podatek o vseh povzročenih stroških v zvezi s predlogom MOK Ustavnemu 
sodišču za ustavno presojo delitve koncesnine pristanišča.«  
 
 
MARIN MARASOVIČ, vodja Kluba članov SMC:  
 
PISNO:  
 
»Spoštovani,  
 
na seji Občinskega sveta MOK dne 07.01.2016 vlagam naslednjo pobudo oz. vprašanje:   
 
MOK je lastnik in upravljalec parcele št. 273/32 in stavb št. 7011, 7012, 2013, k.o. 2606.  
 
V naravi gre za odkrite in pokrite parkirne površine ter stopnišče blizu objektov na naslovu 
Ulica Vena Pilona 5 in 7. Zaradi očitne dotrajanosti površin in stropov je lahko ogrožena 
varnost ljudi in premoženja okoliških prebivalcev Ulice Vena Pilona in Krožne ceste. 
 
Kot občinski svetnik vlagam pobudo, da se poškodovane površine nemudoma uredijo oz. 
sprašujem, ali morda, s tem v zvezi, že obstajajo kakšni kratkoročni načrti. 
 
Za hitro ukrepanje pristojnih služb se že vnaprej zahvaljujem, seveda pa sem kadarkoli 
osebno na voljo za kakršnikoli pomoč. 
 
S spoštovanjem.« 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 17:30 uri. 
 
 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA        PREDSEDUJOČI 
  OBČINSKI SVET            PODŽUPAN 
      Breda Bajec       Alberto Scheriani 
 
  

 
 
 

  

 
 


